



Zhaojiang Xue

Beijing

PRACTICE AREAS

- Banking and finance
- Mergers and acquisitions
- Outbound investment

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Zhaojiang Xue is currently an attorney at Han Kun Law Offices, with a practice focusing on banking and finance, mergers and acquisitions, and outbound investment.

Prior to joining Han Kun, Mr. Xue practiced in the Banking and Finance Department of Hairun Law Firm, where he provided legal services on domestic and offshore financial transactions to a range of clients, including large state-owned commercial banks, policy banks, development finance institutions, foreign banks, financial leasing companies, trust companies, and corporate clients. Mr. Xue specializes in banking and finance, mergers and acquisitions, and outbound investment, with extensive practical experience across cross-border financing, syndicated loans, trade finance, acquisition finance, debt restructuring, offshore bond transactions, and transactions involving financial institutions. He is well-versed in structuring complex cross-border transactions, coordinating legal matters across multiple jurisdictions, managing risk for financial institutions, and navigating China's financial regulatory requirements and international financing documentation frameworks. Having participated in numerous domestic and offshore financing and investment projects, Mr. Xue provides clients with full-cycle legal services, including transaction structuring, legal due diligence, review of financing and transaction documents, and regulatory compliance analysis.

Before entering private practice, Mr. Xue served from 2021 to 2023 as a legal/compliance specialist at a public institution in Beijing, where he gained hands-on experience in corporate compliance management.

EDUCATION

Mr. Xue received his Master of Laws (LL.M.) from Northwestern Pritzker School of Law in the United States in 2020, and his Bachelor of Laws and Bachelor of Economics in Finance from Southwest University in 2019.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the New York State Bar (US)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



薛兆江

北京

业务领域

- 银行和金融
- 兼并和收购
- 境外投资

工作经历

薛兆江律师现任汉坤律师事务所律师，主要执业领域包括银行与金融、兼并和收购、境外投资等。

加入汉坤律师事务所前，薛律师曾在北京海润天睿律师事务所银行与金融部执业，为多家国有大型商业银行、政策性银行、开发性金融机构、外资银行、金融租赁公司、信托公司及企业客户提供境内外金融交易法律服务。薛律师专长于银行与金融、兼并和收购及境外投资等业务，在跨境融资、银团贷款、贸易融资、并购融资、债务重组、境外债券交易及金融机构相关交易等领域具有丰富实践经验。薛律师熟悉复杂跨境交易结构设计、多司法辖区法律协调、金融机构风险管理、中国金融监管要求及国际融资文件体系，曾参与多个境内外融资及投资项目，为客户提供交易结构设计、法律尽职调查、融资及交易文件审查、监管合规分析等全流程法律服务。

加入律师事务所前，薛律师曾于 2021 年至 2023 年在北京某事业单位担任法务/合规专员，积累了企业合规管理方面的实践经验。

教育背景

薛兆江律师于 2020 年获美国西北大学法学院法学硕士学位，于 2019 年获西南大学法学学士学位及金融学学士学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
美国纽约州律师执业资格

工作语言

中文、英文